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RUKOMETNI SAVEZ  SPLITSKO-DALMATINSKE ŢUPANIJE    Broj/zakljuĉak: 2.3. 

SPLIT, Osjeĉka 11.         Dne, 08.05.2017. godine 

SKUPŠTINA  
 
Sukladno ĉlanku 16. Poslovnika o radu Skupštine i ĉlanku 54. Statuta Rukometnog Saveza Splitsko-dalmatinske ţupanije, na 

sjednici redovne Skupštine odrţane dana 08.05.2017. godine u prostorijama Saveza u Sportskom centru Gripe, s poĉetkom u 
18:00 sati, vodi se ovaj 
 
 

Z A P I S N I K 
 

sa redovne Skupštine 
Rukometnog Saveza  Splitsko-dalmatinske ţupanije 

 

Nazoĉni:  
    

RB KLUB – UDRUŢENA ĈLANICA PREDSTAVNICI NA SKUPŠTINI 

1 KRM Trogirka   

2 MRK Trogir Jakša Šore  

3 RK Hrvatski dragovoljac Joško Ĉizmić Boško Nazor 

4 RK Kamiĉak   

5 RK Trilj pršut Voštane   

6 RK Ribola Kaštela Ţeljko Bujas Tomislav Mišković 

7 RK Orkan   

8 RK Solin Davor Ćićerić Joško Striĉević 

9 RK Split Mateo Buljan Ante Plaazibat 

10 RK Petason&Vranjic Ante Boţić  

11 Zbor rukometnih sudaca ŢSD-e Ivica Mandić  

12 ŢRK Cetina                     

13 ŢRK Sinj   

14 RK Jelsa   

15 RK Hvar Miro Barbarić  

16 ŢRK Hvar   

17 ŢRK Marina Kaštela Josip Lijić  

18 ŢARK Split Danijela Ćukušić  

19 RK Jadro   

20 Udruga trenera SDŢ-e, Vatromir Srhoj  

21 ŢRK Hoteli Makarska Mladen Bagić  

22 RK Dugopolje   

23 ŢRK Imota   

24 RK Balić&Metliĉić   

25 HRK Krilnik   

26 ŢRK Split 2010 Silvana Bonković Nenad Tomić 

 
Ostali nazoĉni:  Stanko Rajković, tajnik RS SDŢ-e, Ţeljko Radović, knjigovoĊa  
 
Skupštini nisu nazoĉni predstavnici klubova: ŢRK Imota, RK Kingtrade, RK Dugopolje, RK Balić&Metliĉić, HRK 
Krilnik, RK Kamiĉak, ŢRK Sinj, RK Orkan, KRM Trogirka, RK Cetina, RK Jadro, RK Dugopolje, ŢRK Hvar i RK Jelsa 
Malizia 
  
Skupštini nisu nazoĉni predstavnici javnog priopćavanja mada im je uredno uruĉen poziv.  
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Ad.1. Otvaranje sjednice Skupštine  
 

Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić, sukladno Odluci Upravnog odbora Saveza kao ovlaštenog predlagaĉa broj: 
2.1.4.2./2017 od 19.04.2017. godine i svojoj Odluci o sazivanju Skupštine broj: 2.1.4.2./2017, od 19.04.2017., te 
sukladno svojim ovlastima u smislu odredaba Statuta i Poslovnika Saveza pozdravlja sve, zatim prigodnim uvodnim 
govorom otvara sjednicu redovne Skupštine Saveza. 
 
1.1. Izbor Verifikacijskog povjerenstva i upute za rad 

1.1.1. Prijedlog - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić predloţio je Povjerenstvo za verifikaciju mandata ĉlanova 
Skupštine: Silvana Bonković (za predsjednika), Danijela Ćukušić i Tomislav Mišković (za ĉlanove). 

1.1.2. Rasprava i prijedlozi – nije bilo. 
1.1.3. Odluka  -  jednoglasno usvojeno. 
1.1.4. Upute za rad - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić daje upute Verifikacijskom povjerenstvu o djelokrugu i 

naĉinu rada radi:  
– provjere vjerodajnica ĉlanova Skupštine; 
– utvrĊivanja potrebne većine: 

 za ustroj redovne Skupštine i poĉetak rada; 

 za donošenje pravovaljanih odluka redovne Skupštine. 
 
1.2. Utvrđivanje kvoruma - izviješće Verifikacijskog povjerenstva –  

1.2.1. Verifikacijsko povjerenstvo nakon prikupljenih punomoći - vjerodajnica i pregleda istih ustanovilo je da je od 

32 predstavnika (ĉlanova Skupštine) udruţenih ĉlanica nazoĉno 18 predstavnika ĉlanica.  

1.2.2. Konstatirano je da Skupština ima kvorum i da moţe pravovaljano raditi i donositi sve pravovaljane odluke. 
 

1.3. Naĉin glasovanja 
1.3.1. Prijedlog - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić predloţio je da se o svim pitanjima dnevnog reda glasuje 

javno. 
1.3.2. Rasprava i prijedlozi – nije bilo. 
1.3.3. Odluka  -  jednoglasno usvojeno. 

 
 

Ad.2. Izbor radnih tijela: 
 

2.1. Izbor Radnog predsjedništva 
2.1.1. Prijedlog - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić predloţio je za ĉlanove Radnog predsjedništva: Joško 

Ĉizmić (Predsjednik – ujedno i predsjedavajući), Ţeljko Bujas (dopredsjednik) i Davor Ćićerić (za 
ĉlanove), te otvara raspravu. 

2.1.2. Rasprava i prijedlozi – nije bilo. 
2.1.3. Odluka  -  jednoglasno usvojeno. 

 
2.2. Izbor zapisniĉara 

2.2.1. Prijedlog - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić predloţio je zapisniĉara: Stanko Rajković, i za 2 
ovjerovitelja zapisnika: Mateo Buljan i Ante Boţić te otvara raspravu. 

2.2.2. Rasprava i prijedlozi – nije bilo. 
2.2.3. Odluka  -  jednoglasno usvojeno. 

 
2.3. O ovoj sjednici redovne Skupštine vodi se zapisnik 

 
 

Ad.3. Rad sjednice Skupštine 
 

3.1. Usvajanje dnevnog reda 
3.1.1. Prijedlog - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić u ime Upravnog odbora kao ovlaštenog predlagaĉa i u svoje 

ime kao ovlaštenog sazivatelja predlaţe Dnevni red sjednice te otvara raspravu: 
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1. Otvaranje sjednice Skupštine  
1.1. Izbor Verifikacijskog povjerenstva i upute za rad 
1.2. Utvrđivanje kvoruma - izviješće Verifikacijskog povjerenstva 

2. Izbor radnih tijela 
2.1. Radnog predsjedništva 
2.2. Zapisniĉara na Skupštini i dva ovjerovitelja zapisnika Skupštine 

3. Rad sjednice Skupštine 
2.1. Usvajanje dnevnog reda 
2.2. Usvajanje zapisnika sa izborne Skupštine – 2016. 
2.3. Izviješća o radu tijela Saveza 

– Izviješće o radu Predsjednika Saveza i Upravnog odbora Saveza 
– Izviješće o radu Nadzornog odbora 
– Izviješće o radu Stegovnog povjerenstva  
– Rasprava po izvješćima 
– Usvajanje izviješća  

2.4. Financijsko izviješće za 2016. 
– Rasprava  
– Usvajanje izviješća  

2.5. Plan rada za 2017 godinu 
2.6. Financijski plan za 2017. godinu 
2.7. Razno 

 
3.1.2. Rasprava i prijedlozi – nije bilo. 
3.1.3. Odluka  -  jednoglasno se usvaja. 
3.1.4. Skupština nadalje radi prema usvojenom dnevnom redu. 

 
3.2. Usvajanje zapisnika sa redovne Skupštine – 2016. 

3.2.1. Prijedlog – Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić nazoĉne ĉlanove Skupštine upoznaje s prijedlogom 
zapisnika sa redovne Skupštine odrţane dana 19.06.2016. (Zapisnik u prilogu), te otvara raspravu. 

3.2.2. Rasprava i prijedlozi – nije bilo. 
3.2.3. Odluka  -  jednoglasno usvojeno. 

 
3.3. Izvješća o radu tijela Saveza 

3.3.1. Izvješće o radu Predsjednika i Upravnog odbora Saveza - Izvješće o jednogodišnjem radu iznio je 
Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić, prema kojem je rad Saveza u proteklom razdoblju ocijenjen uspješnim, 
makar su vremena recesijska u svakom pogledu, (pisano izvješće je u privitku zapisnika).  

3.3.2. Izviješće o radu Nadzornog odbora - Za nadzorni odbor izvješće je podnio Josip Lijić, predsjednik  
Nadzornog odbora. Naznaĉio je da je Upravni odbor radio uvijek s potrebnim kvorumom, i odluke donosio 
jednoglasno, a financije Saveza vodi ovlaštena tvrtka ISSACONC iz Splita i poslovanje je transparentno, i 
po zakonima RH (pisano izvješće je u privitku zapisnika). 

3.3.3. Izviješće o radu Stegovnog povjerenstva - Izvješće stegovnog povjerenstva nije bilo pošto u proteklom 
razdoblju nije bilo stegovnih postupaka. 

3.3.4. Rasprava i prijedlozi – teme diskusija su bile: 
– Neprimjerna izjava Slavka Goluţe u medijima o Dalmatinskom rukometu, 
– Odnos klubova prema radu Saveza, odaziv na Godišnju skupštinu, 
– UnapreĊenje suradnje Saveza, Zbora sudaca i Udruge trenera, 
– Organizacija takmiĉenja u nadleţnosti RSSDŢ, 
– U  raspravu po  izvješćima sudjelovali su: Ţeljko Bujas, Vatromir Srhoj, Boško Nazor, Ante Plazibat, 

Ivica Mandić, Ante Boţić i Josip Lijić. 
– Predsjedavajući,  Ĉizmić  zakljuĉio je diskusiju po izvješćima i dao izvješća na usvajanje.  

3.3.5. Odluka  -  (jednoglasno) - Izvješća su prihvaćena. 
 

3.4. Financijsko izvješće Saveza za 2016. 
3.4.1. Izvješće  - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić upućuje predstavnike da Financijsko izvješće za 2016. 

dobili u pisanom obliku u materijalima za Skupštinu, te upućuje na odreĊene stavke u Izvješću (pisano 
izvješće je u privitku zapisnika). 
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3.4.2. Rasprava i prijedlozi – nije bilo. 
3.4.3. Odluka  -  jednoglasno usvojeno. 

 
3.5. Program rada za naredno jednogodišnje razdoblje 

3.5.1. Prijedlog - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić upoznaje nazoĉne predstavnike s prijedlogom Programa 
rada za naredno jednogodišnje razdoblje (a kojega je verificirao i Upravni odbor na svojoj sjednici od 
19.04.2017.)  i u bitnom navodi glavne odrednice Programa (priloţen zapisniku); 

3.5.2. Rasprava i prijedlozi – nije bilo. 
3.5.3. Odluka  -  jednoglasno usvojeno. 

 
3.6. Financijski plan za 2017. godinu 

3.6.1. Prijedlog - Predsjednik Saveza Joško Ĉizmić nazoĉne predstavnike upoznaje s prijedlogom Financijskog 
plana za 2017. godinu (a kojega je verificirao i Upravni odbor na svojoj sjednici od 29.12.2016.) i u bitnom 
navodi glavne odrednice Financijskog plana (priloţen zapisniku), te otvara raspravu, 

3.6.2. Rasprava i prijedlozi –  nije bilo 
3.6.3. Odluka  -  jednoglasno usvojeno. 

 
3.7. Razno 

3.7.1. Izviješće tajnika saveza – problematika nepoštivanja propozicija natjecanja i odnosi među 
klubovima 

3.7.1.1.  Izvješće  - U protekloj sezoni mnogi klubovi koriste „trenere“ bez licenci, te igraju utakmice a da 
igraĉi/igraĉice nemaju uredne lijeĉniĉke preglede što bi sluţbene osobe (suci i nadzornici) trebali 
sankcionirati sukladno Propozicijama natjecanja i drugih propisnika HRS-a po kojima se osigurava 
legalitet i regularnost natjecanja i sudjelovanja klubova u natjecanjima, te zakljuĉuje da isti ne rade 
svoj posao sukladno propisima, te predlaţe da se u slijedećoj natjecateljskoj sezoni trebaju eliminirati 
te pojave. 

3.7.1.2. Rasprava i prijedlozi –  
– Davor Ćićerić - naglasio je da nisu ureĊeni odnosi meĊu klubovima o transferu igraĉa to 

jest preotimanju istih putem roditelja, i lošem iskustvu sa RK Balić&Metliĉić; 
– Ivica Mandić, Joško Ĉizmić, Vatromir Srhoj i Miro Barbarić - naglašavaju da se treba 

nešto poduzeti o sucima na otoku Hvaru; 
– Joško Ĉizmić - naglasio da postoji Kodeks ponašanja izmeĊu klubova, ali da nije saţivo ni 

u ţupaniji niti na drţavnom nivou, te isto tako naglasio da ove godine se u Makarskoj 
odrţava jubilarni 20 po redu turnir, a da do sada niti jedna ekipa iz naše ţupanije nije 
prijavila uĉešće. 

3.7.1.3. Zakljuĉak – (jednoglasno) –  
– Izviješće  se prihvaća; 
– UtvrĊuje se da Savez odnosno tijela Saveza trebaju uĉiniti sve sa svoje strane kao bi se 

osigurala regularnost natjecanja i kako bi se poštivali pozitivni propisi prema kojima se 
reguliraju uvjeti za sudjelovanje klubova u natjecanjima. 

– Zaduţuje se tajnik Saveza i tijela Saveza za provoĊenje ovog Zakljuĉka. 
 

  
Pošto se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Saveza Joško Ĉizmić se zahvalio svim ĉlanovima Skupštine na  
odazivu i konstruktivnoj raspravi i zakljuĉcima, te svima skupa zaţelio puno uspjeha u daljnjem radu. 
 
 Skupština završila s radom u 20:05 sati   
 
                                                                                                                  ovjerovitelj zapisnika 

Mateo Buljan 
      zapisniĉar 
Stanko Rajković   

                                                                                                                           ovjerovitelj zapisnika  
                                                                                                                                  Ante Boţić    
  

 


